



趙少昂弟子作品展覽系列  
**景迴心印 — 何鳳蓮作品展**

CHAO SHAO-AN STUDENT EXHIBITION SERIES  
**THE LINGERING IMAGE: THE ART OF HO FUNGLIN**  
 17.4.2011 – 30.1.2012

【開幕時間】星期一、星期三及六、上午 10 時至下午 6 時、星期四及公眾假期、上午 10 時至下午 7 時  
 星期五及六及聖誕節假期、上午 10 時至下午 6 時、逢星期二（公眾假期除外）、逢星期三（公眾假期除外）  
 【入場費】一人一票（\$40 成人 / 學生半價）\$20 二十歲以下團體  
 \$15 全日制學生、殘疾人士及六十歲或以上長者人士、四歲以下兒童免費、逢星期三免費入場  
 【網址】香港中文大學第一館 | 網址 | <http://hk.cuhk.edu.hk/museum> | 查詢 | 2180 8188  
 康樂及文化事務處主辦 | 香港中文大學何鳳蓮畫室

【Opening Hours】Mon – Sat on Monday, Wednesday or Saturday – Mon – Sat on Tuesday and public holidays  
 Mon – Sat on Christmas Eve and Chinese New Year's Eve – Closed on Sunday except public holidays and the first Monday of the Chinese New Year  
 【Admission (per person)】\$40 Adult (student 50% off) – \$20 Group of 20 persons or more  
 \$15 Full-time students, people with disabilities and senior citizens aged 60 or above – Free admission for children under 4 years old – Free admission on Wednesday  
 【Address】1 Midas Lane Road, Sha Tin, N. T. / Website: <http://hk.cuhk.edu.hk/museum> / Enquiries: 2180 8188  
 Presented by the Leisure and Cultural Services Department / Organized by the Hong Kong Chinese Museum